

## **Safety Management System Award 2014**

"13th Hong Kong Occupational Safety & Health Award" Forum and Award Presentation Ceremony was held on 5 September 2014 and Harriman was extremely honoured and proud to have won the Bronze Award of Safety Management System Award –Other Industries.

The competition was jointly organized by Occupational Safety and Health Council, Labour Department, Development Bureau, Hong Kong Housing Authority, Construction Industry Council, The Hong Kong Federation of Trade Unions, Federation of Hong Kong Industries, The Hong Kong Chinese Importers' & Exporters' Association, The Chinese Manufacturers' Association of Hong Kong, The Chinese General Chamber of Commerce, Hong Kong Construction Association, Employers' Federation of Hong Kong, Hong Kong General Chamber of Commerce, The Hong Kong Institution of Engineers, Hong Kong Quality Assurance Agency and The Hong Kong Federation of Insurers. A total of 312 entries were submitted by 120 organizations to compete for 9 categories of awards.

The Bronze Award firmly recognizes the sound safety management system established by Harriman and its outstanding safety performance which are widely recognized by professionals from various industries. It gave Harriman great encouragement and inspiration to continue making concerted effort to promote safety awareness and culture to both occupants and the industry.

## **2014 安全管理制度大獎**

第十三屆「香港職業安全健康大獎」分享會暨頒獎典禮已於 2014 年 9 月 5 日舉行，夏利文對於在是次比賽能奪得安全管理制度大獎銅獎殊榮，深感自豪。

是次比賽由職業安全健康局、勞工處、發展局、香港房屋委員會、建造業議會、香港工會聯合會、香港工業總會、香港中華出入口商會、香港中華廠商聯合會、香港中華總商會、香港建造商會、香港僱主聯合會、香港總商會 1861、香港工程師學會、香港品質保證局及香港保險業聯會共同合辦。今屆香港職安健大獎合共有 120 間機構共 312 個項目參賽，分別競逐 9 個類別的獎項。

夏利文能於是次比賽脫穎而出並獲得銅獎殊榮，足以引證夏利文已建立完善的安全管理制度，而其於工作安全的出眾表現亦深受各業界認同。是次獲獎對夏利文乃極大鼓舞，我們將會同心協力，繼續向各業戶及業界積極推動職業安全意識及文化。